
Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Papíne, konaného dňa  

28. 6. 2024 o 18.00 hod v zasadačke obecného úradu 
–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––-----------------------–– 
 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
Program:  

1. Otvorenie – určenie zapisovateľa  
2. Kontrola uznesení 
3. Záverečný účet Obce Papín za r. 2023 
4. Správa kontrolóra k záverečnému účtu obce 
5. Úprava rozpočtu – rozpočtové opatrenie: 

- Dotácia z Ministerstva vnútra SR – vojnové hroby 
- Dotácia z Ministerstva financií SR – výmena svietidiel, rekonštrukcia stropu v 

kinosále 
6. Organizácia ZŠ s MŠ Papín 199 na školský rok 2024/25 
7. Organizácia 19. ročníka Festivalu spevu, tanca  a hudby 
8. Rôzne 
9. Diskusia 
10. Záver 

 

K bodu č. 1 
Otvorenie – určenie zapisovateľa 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva v Papíne otvoril a viedol starosta obce p. Milan  Horodník. Na 
úvod privítal prítomných poslancov a predložil im na schválenie návrh zverejneného programu 
obecného zastupiteľstva.  
Zapisovateľka – M. Findriková. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní:  5 
Za:  5 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 2 
Kontrola uznesení 
Uznesenie č. 68/2024 – plní sa 
Uznesenie č. 69/2024 – plní sa 
Uznesenie č. 70/2024 – splnené 
 
- Starosta M. Horodník – odpoveď kontrolórke Ing. N. Štefaníkovej – je dohodnuté stretnutie 
s geodetom ohľadom zamerania pozemku. Odvoz papiera zo starej materskej škôlky sa zrealizoval vo 
štvrtok 27. 6. 2024. Začne sa s opravou lavičiek pri amfiteátri. 
- P. Carik – riešenie rigolu pri F. Kenderešovej. Hľadať iné spôsoby ako toto riešiť. 
- V. Šenko – cestu poškodzujú autá a motorkári. 
- O. Krulický – riešiť to napr. rampou     
 
K bodu č. 3 
Záverečný účet Obce Papín za r. 2023 
 
- V. Šenko – prečítal uznesenie finančnej komisie k záverečnému účtu obce za r. 2023,  v ktorom 
odporúča schváliť záverečný účet. 
 
Obecné zastupitelstvo v Papíne na svojom zasadnutí dňa 28. 06. 2024 prerokovalo záverečný účet obce 
za r. 2023 
p r i j í m a  
Uznesenie č. 71 / 2024                                                                                                       zo dňa 28. 06. 2024 



s c h v a ľ u j e 
 
Záverečný účet obce Papín za r. 2023    b e z    v ý h r a d .  
         T: v texte 
 
- záverečný účet obce je prílohou zápisnice 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 5 
Za:  5 
Zdržali sa: 0 
 
K bodu č. 4 
Správa kontrolóra k záverečnému účtu obce 
 
Obecné zastupiteľstvo v   P a p í n e     na svojom zasadnutí dňa 28. 6. 2024 
 
p r i j í m a 
Uznesenie č. 72 / 2024                                                                                                         zo dňa 28.  06.  2024 
b e r i e   n a    v e d o m i e 
 
stanovisko kontrolórky Ing. N. Štefaníkovej k hospodáreniu a záverečnému účtu obce Papín za rok 
2023. 
 
-Stanovisko kontrolórky Ing. N. Štefaníkovej je prílohou tejto zápisnice 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 5 
Za:  5 
Zdržali sa: 0 
 
K bodu č. 5 
Úprava rozpočtu – rozpočtové opatrenie: 

- Dotácia z Ministerstva vnútra SR – vojnové hroby 

- Dotácia z Ministerstva financií SR – výmena svietidiel, rekonštrukcia stropu v 
kinosále 

 
Obecné zastupiteľstvo v   P a p í n e     na svojom zasadnutí dňa 28. 6. 2024 
 
p r i j í m a 
Uznesenie č. 73 / 2024                                                                                                         zo dňa 28.  06.  2024 
s c h v a ľ u j e 
 
rozpočtové opatrenie č. 1/2024 navýšenie o 22 500,- €  - Dotácia z MV SR na vojnové hroby a dotácia 
z MF SR na rekonštrukciu stropu a osvetlenia 
položka 312 001 zdroj 111 zo schválených 248 880,- € na 271 380,- €   
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 5 
Za:  5 
Zdržali sa: 0 
 
- P. Carik – obec si musí odkontrolovať prevedené práce 
- M. Horodník – uzatvorí sa zmluva a obec prostredníctvom stavebného dozora dohliadne na práce 
podľa rozpisu -  musia byť presne podľa jednotlivých položiek:  



 
K bodu č. 6 
Organizácia ZŠ s MŠ Papín 199 na školský rok 2024/25 
 
- V. Šenko – kde nájsť finančné prostriedky ak chceme udržať školu? 
- P. Carik – traktor využívať napr. na mulčovanie a nech bude aspoň na leasing    
- M. Horodník – pripraviť a schváliť poplatok za traktor 
- P. Carik – je nutné obrátiť sa na Ministerstvo školstva SR ohľadom ďalšieho financovania školy 
- M. Horodník – obec ako zriaďovateľ zaslala žiadosť na dofinancovanie normatívnych finančných 
prostriedkov na r. 2024 vo výške 53.142 € - dohodovacie konanie. 
- P. Borovský – skúšať hľadať pomoc na MŠ SR, občania boli jednoznačne za zachovanie školy. 
 
Obecné zastupiteľstvo v   P a p í n e     na svojom zasadnutí dňa 28. 6. 2024 
 
p r i j í m a 
Uznesenie č. 74 / 2024                                                                                                         zo dňa 28.  06.  2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Papín v súlade s ustanoveniami zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v znení neskorších predpisov 

k o n š t a t u j e , 

že rozhodovanie o počte ročníkov v základnej škole zriadenej alebo zriaďovanej obcou Papín, to 
znamená rozhodovanie či základná škola zriadená alebo zriaďovaná obcou Papín bude len s ročníkmi 
prvého stupňa (ďalej aj „neplnoorganizovaná základná škola“ v príslušnom gramatickom tvare), alebo 
bude s prvým až deviatym ročníkom (ďalej aj „plnoorganizovaná základná škola“ v príslušnom 
gramatickom tvare) a rozhodovanie o zmene počtu ročníkov v základnej škole zriadenej alebo 
zriaďovanej obcou Papín, to znamená rozhodovanie o zmene základnej školy zriadenej alebo 
zriaďovanej obcou Papín z plnoorganizovanej na neplnoorganizovanú alebo opačne má v súlade s 
ustanovením § 11 odsek (4) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov pre obec Papín charakter základnej otázky života obce. 

Hlasovanie: 
Prítomní: 5 
Za:  5 
Zdržali sa: 0 
 
Obecné zastupiteľstvo v   P a p í n e     na svojom zasadnutí dňa 28. 6. 2024 
 
p r i j í m a 
Uznesenie č. 75 / 2024                                                                                                         zo dňa 28.  06.  2024 
s c h v a ľ u j e 

Obecné zastupiteľstvo obce Papín v súlade s ustanovením § 11 odsek (4) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o 
obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a v súlade s ustanovením a v súlade s ustanovením § 
30 zákona č. 245/2008 Z. z. o výchove a vzdelávaní (školský zákon) a o zmene a doplnení niektorých 
zákonov v znení neskorších predpisov 

r o z h o d u j e 

o zmene počtu ročníkov v základnej škole ako organizačnej zložke Základnej školy s materskou školou 
Papín, zriadenej obcou Papín, konkrétne o zmene z plnoorganizovanej základnej školy na 
neplnoorganizovanú základnú školu, to znamená len s ročníkmi prvého stupňa od školského roka 
2024/2025. 



 
 
Hlasovanie: 
Prítomní:  5 
Za:  0 
Proti:  5 
Zdržali sa:          0 
 
K bodu č. 7 
Organizácia 19. ročníka Festivalu spevu, tanca  a hudby 
 
- M. Horodník –  oboznámil poslancov s honorármi za vystúpenie pre jednotlivých účinkujúcich  na 
festivale 
- P. Carik – poslanci mali vedieť skôr  kto bude vystupovať na festivale. Každý vedel len poslanci nie. 
- M. Bachura – na oficiálnych stránkach skupín  sú zverejnené koncerty 
- P. Carik – do budúcna skôr informovať poslancov – resp. dohodnúť sa na účinkujúcich 
- O. Krulický – zabezpečenie jedla pre účinkujúcich a pozvať starostov z okolitých obcí 
- Starosta - M. Horodník – pozve aj prednostu okresného úradu Ing. Ondreja Múdreho a aj starostov.  
Zároveň osloví sponzorov aby sa pokryla časť výdavkov na festival ako minulého roku. 
- P. Carik – určiť poplatky za kolotoč, elektrinu. 
- Hostia na OZ: M. Hudák – 50 € na deň za kolotoč nie je veľa. 
- P. Carik – dať poplatok za kolotoč na deň 50 € ak bude v prevádzke a 80 € keď ho nebude púšťať.  
 
Obecné zastupiteľstvo na svojom zasadnutí dňa 28. 6. 2024 
p r i j a l o 

Uznesenie č.  76 /2024 zo dňa                                                                                                            28. 6. 2024 

s c h v a ľ u j e                                  

cenu lístka na občerstvenie pre účinkujúcich a organizátorov festivalu vo výške 2,00 €, poplatky za 
predajné stánky: bez elektriny – poplatok 20 €, s odberom elektriny – poplatok 50 €, Mgr. M. Ihnatco – 
poplatok za stánok vo výške 100 €,  poplatok za kolotoče vo výške               €, naši podnikatelia – M. 
Bachura a Ing. M. Surničinová budú od poplatku oslobodení. 

Hlasovanie: 
Prítomní: 5 
Za:  5 
Zdržali sa: 0 
 

- P. Carik – je nutné dopredu informovať majiteľov stánkov na zákaz predaja alkoholu mimo našich 
podnikateľov. 

- M. Horodník – upozornením, aby alkohol nemali aj ostatné stánky. M. Bachura – bude ponúkať aj  
Quesadillu.  Pracovníci obecného úradu pripravili návrh rozmiestnenia stánkov. 

- Starosta – M. Horodník – poslanci sa ešte stretnú piatok pred festivalom ohľadom organizačných 
pokynov k festivalu.  

- Ing. N. Štefaníková – osloviť B. Vasiľovú – na fotenie priebehu nášho festivalu. 

- M. Horodník – je potrebné dohodnúť cenu za túto službu. 

- M. Bachura – dať pozor na GDPR ako sa to stalo pri akcii MDD na ihrisku TJ Papín. 

  
K bodu č. 8 
Rôzne 
 



Žiadosť  M. Hudáka, Papín č. 210 o prepis a vrátenie pozemku. 
 
 
- M. Hudák – podklady k tejto žiadosti majú všetci poslanci obecného zastupiteľstva k dispozícii. 
V žiadosti je uvedené, že na základe podnetu p. M. Hudáka katastrálny úrad po preverení zistil 
nezrovnalosti v zápisoch vo vlastníckych právach na pozemkoch, ktoré rodina  užívala dlhé roky. 
Pozemky boli prevedené na obec, za účelom odstránenia chýb v katastri.  
- M. Horodník – je to majetok obce – je potrebné odborné stanovisko, resp. vysvetlenie  právnika k tejto 
žiadosti p. M. Hudáka. Vyjadrenie k žiadosti bude do 30 dní po konzultácii s právnikom  
- M. Hudák – pozemky by mali byť zamerané geodetom, keďže sa jedná aj o pozemok pre H.Madejovú. 
 
Stretnutie starostov obcí v Jasenove 
- M. Horodník – stretnutie starostov ohľadom koncepcie cestovného ruchu PSK. Návrhom za okres 
Humenné, prítomní starostovia uviedli prehľad zaujímavostí, ktoré nahlásili za svoju obec. 
Za našu obec:  Kostol Nanebovzatia Panny Márie (1756), cintorín z 1. svetovej vojny a spisovatelia 
Václav Pankovčin, Ján Patarák, Michal Chuda. 
- Ing. N. Štefaníková – je tu aj židovský cintorín? 
- M. Horodník – žiaden židovský cintorín oficiálne v Papíne neexistuje.  
- M. Horodník – stavebným úradom pre našu obec aj naďalej ostáva Spoločná úradovňa Ptičie. Zároveň 
boli podané aj informácie ohľadom návrhu zmeny financovania materských škôl od 1. 1. 2025. 
- Ing. N. Štefaníková – bude ešte pripomienkové konanie. 
 
List od spoločnosti FÚRA. 
-  Starosta M. Horodník – obec bola listom oboznámená o zmene v majetkových štruktúrach spoločnosti 
FÚRA, s. r. o. pričom jediným spoločníkom spoločnosti FÚRA s.r.o. sa stala spoločnosť KOSIT a. s. V 
súvislosti s uvedenou zmenou súčasne dochádza k zmene konateľov spoločnosti FÚRA s.r.o., . 
 
Petícia za premiestnenie samostatného stĺpa na hniezdo pre bociany pri domoch č. 125 a  126. 
- M. Horodník – obci bola doručená petícia a následne výzva  z advokátskej kancelárie JUDr. Mariána 
Juska, so sídlom v Košiciach. Petíciu podali a petičný výbor tvoria – Jaroslav Bandura, bytom 
Komenského 2654/4, Snina, Renáta Kenderešová, bytom Partizánska 2504/17, Humenné a Marta 
Kapáková, bytom Udavské 294. 
Obec po rokovaní so zástupcami SVP Ing. I. Harvanovou a Ing M. Čahojom zo Štátnej ochrany prírody 
SR odpovedala, že prekládka stĺpa na parcelu č. 846/1 vo vlastníctve SR, ktorej správcom je SVP, š. p. 
Bratislava – Ružinov bude aktuálna až po dohniezdení vtákov to znamená až v zimnom období. 
- M. Horodník – problémom možno budú aj ďalšie bocianie hniezda umiestnené v obci.  
 
Petícia za zachovanie plnoorganizovanej ZŠ s MŠ Papín 199 v školskom roku 2024/2025 a v ďalších 
rokoch. Predložená  členmi petičného výboru: Marianna Hudecová, Papín 146, Lucia Majová, Papín 227 
a Miroslav Hudec, Papín 227 na verejnej schôdzi v nedeľu 23. 6. 2024 a zaregistrovaná v pondelok 
dňa  24. 6. 2024. 
 
- M. Horodník – informoval o počtoch občanov, ktorí sa podpísali pod petíciu. Doručenie odpovede na 
petíciu bude v zákonnej lehote. 
- O. Krulický – odpoveď na petíciu zverejniť na úradnej tabuli. 
- P. Carik – odpovedať skôr na petíciu  ako je lehota – zverejniť na úradnej tabuli, FB stránke obce 
a riaditeľke Mgr. D. Gumenickej zaslať na email.     
 
- Mgr. D. Gumenická, riaditeľka ZŠ s MŠ v Papíne, predložila 26. 6. 2024  žiadosť  na odstránenie závad 
počas školských prázdnin v školskej jedálni a materskej škole. Príloha  prác je súčasťou zápisnice. 
- M. Horodník – bude stretnutie v MŠ – starosta p. M. Horodník, Mgr. D. Gumenická a M. Drančáková  
- P. Borovský – zapojiť do pomoci pri prácach  aj rodičov. 
- M. Horodník – opäť bude musieť obec nájsť finančné prostriedky v rozpočte na pokrytie týchto 
neplánovaných opráv. Zároveň je dohodnuté stretnutie – rodičia, učitelia MŠ a starosta.  
- P. Carik – všetko si navzájom medzi sebou vydiskutovať. 



- M. Horodník - žiadam kontrolórku obce Ing. N. Štefaníkovú o preverenie informácií a následné 
vydanie stanoviska k týmto informáciám, ktoré boli povedané na verejnej schôdzi, že obec má na účte 
500 tis. € a navyše poberá dotáciu na benzín z VÚC . Uvedené vyjadrenie zverejniť na stránke obce.  
 
K bodu č. 9 
Diskusia 
 
- P. Borovský – cesta – miestna komunkácia, pri B. Dupajovej je v zlom stave. 
- M. Horodník – aj časť cesty k FARMAPAPÍN  je tiež v zlom stave. Na opravu výtlkov – objednať 
cestárov,  ktorí by mali zároveň upravovať krajnicu štátnej cesty. Všetko záleží od stavu finančných 
prostriedkov. 
- Ing. N. Štefaníková – vyzvať aj COOP Jednotu na opravu priestranstva pred predajňou. 
- M. Bachura – voda z cesty u p. Kobanovej jej vraj ide do dvora a v jarku pred domom stojí voda 
z odpadu od Gabrišových. 
- M. Horodník – poukázal na problém so spaľovaním trávy. V takomto prípade je potrebné volať 
hasičov a takto riešiť problém. Obec na svojej internetovej stránke upozornila občanov na prísny zákaz 
spaľovania biologicky rozložiteľného odpadu. 
- O. Krulický – J. Dutkovská - odpočet plynu – nesedia jej dátumy v zúčtovaní.  
- M. Horodník -  odpočet stavu je za obdobie od 1. 8. 2023 – 15. 01. 2024 a bližšie informácie dostanú 
v kancelárii obecného úradu nie u poslancov.  
- Ing. N. Štefaníková – obyvatelia bytového domu č. 358 – nemajú všetci trvalý pobyt – je potrebné ich 
na to upozorniť. 
- P. Carik – je potrebná oprava mostíka pri rodinnom dome č. 301 – neviem kto je vlastníkom obec alebo 
SVP, št. podnik Bratislava.   
 
K bodu č. 10 
Záver 
 
Starosta obce sa po prerokovaní všetkých bodov programu prítomným poďakoval za účasť a týmto 
zasadnutie ukončil. 
 
Starosta obce:  Milan Horodník   ............................................. 
 
Zapisovateľka: Findriková Magdaléna   ............................................. 


